

24/10/2023



BOD/OUT/192/24/10/23

To: The Market Operations and Monitoring
Department
Qatar Exchange

السادة/إدارة عمليات السوق والمراقبة
بورصة قطر

**Subject: GWC discloses Financial
statement for the Third Quarter period
ended SEP 30, 2023**

**الموضوع: شركة الخليج للمخازن تفصح عن
بياناتها المالية للربع الثالث المنتهية في
30 سبتمبر 2023**

Dear Sir,

بعد التحية ..

GWC (Q.P.S.C) disclosed its reviewed financial statements for the period ended on 30/09/2023. The statements show that the net profit is QR 167,872,114 million Compared to net profit amounting to QR 174,201,500 million for the same period of the previous year

أفصحت شركة الخليج للمخازن (ش.م.ع.ق) عن بياناتها المالية المراجعة للفترة المنتهية 2023/09/30. حيث بلغ صافي الربح 167,872,114 مليون ريال قطري مقابل صافي الربح 174,201,500 مليون ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

The Earnings per Share EPS amounted to QR 0.29 For the period ended Sep 30, 2023 to EPS amounted to QR 0.30 for the same period of the previous year

وبلغ العائد على السهم 0.29 ريال قطري في الربع الثالث من العام 2023 مقابل العائد على السهم 0.30 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه .

Kindly note that GWC QPSC will hold its investor relation conference by conference call to discuss the financial results for the same period of 30 September 2023 on Thursday 26 October 2023 at 12:00 PM.

كما يرجى التفضل بالعلم بأن شركة الخليج للمخازن (ش.م.ع.ق) ستعقد مؤتمر علاقات المستثمرين عبر الهاتف لمناقشة النتائج المالية للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2023 في يوم الخميس الموافق 26 أكتوبر 2023 في تمام الساعة 12:00 ظهراً.

Thanks & Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ..



ميبورات رجييف منون
المدير التنفيذي للمجموعة

